
 
 
 
Sammanfattning 
Söderbärke hembygdsförening, styrelsemöte 8 juni 2021 
 
För första gången på länge hölls mötet ”live” i hembygdsgården. 
 
Restaurering av fasad 
Den nya kommunantikvarien i Smedjebacken, Sanna Svensson, besökte 
hembygdsgården angående behovet av restaurering av fasaden på södra gaveln. 
Sanna återkom med en rådgivningsrapport med förslag på åtgärder. 
Styrelsen beslutade att Lennart ber Sörbo såg titta på väggen för att ta ställning 
för om de har möjlighet att utföra arbetet enligt antikvariens förslag. 
 
Styrelsen 
Med anledning av att Jan Norlén vill avgå som kassör har styrelsen haft möte med 
valberedningen. Karin Johansson kommer att ta hand om bokföringen och Mildred 
kommer att ta hand om medlemsregistret. 
 
Årsmötet 
Styrelsen beslutade att lägga årsmötet utomhus den 22 augusti, vid regn i 
Församlingshemmet. 
 
Bagarstugan 
Vi undersöker om det finns intresse hos någon att hålla Bagarstugan öppen två 
veckor i augusti när Maartje slutat. Arbetet med att hitta en lösning pågår. 
 
Sammafattat av Anna Falkengren 
Sekreterare 
 


